
,,Lhali  nám.”  Veterán  Grebeníček  končí:  Babiš,  Piráti,
NATO,  budoucnost                           .
VOLEBNÍ AUDIT ČESKA Piráti? To není žádná levice. Babiš nenapáchal takové škody

jako „padlí“ Topolánek a Nečas. Budoucnost závisí na tom, co z
výsledků  práce  národa  se  rozkrade.  Tak  uzavírá  své  politické
působení  expředseda  KSČM,  dlouholetý  poslanec  Miroslav
Grebeníček. Ještě tvrdší slova volil k NATO a jeho zastáncům v
ČR: Byli jsme prý obelháni.                                    .
Prošlo Česko od roku 2017, kdy se konaly poslední parlamentní
volby, významnějšími změnami, které by stálo za to při ohlédnutí
za  čtyřmi  roky  vlády  hnutí  ANO  a  ČSSD  vzpomenout?
Za ty čtyři roky se neodehrálo nic zcela zásadního, co by mohlo
Českou republiku  výrazněji  změnit  k  lepšímu.  Nepochybně se
poněkud  oslabily,  ale  samozřejmě  zdaleka  nezmizely,  některé
protekční  a  prokorupční  postupy  a  vazby,  které  dříve  po  léta

umožňovaly špičkám ODS, ČSSD, TOP 09 a lidovců rozdělovat si republiku a úřady
jako jakýsi pašalík a nutit občany k tomu, aby snášeli a platili náklady této klientelistické
praxe. Vidíme ale, že ODS a spol. se už zas těší na návrat. Co považuji v současné
české  společnosti  za  pozitivní,  je  zkušenost  z  toho,  jak  republika  čelila  první  vlně
nákazy  covid-19.  Tehdy  se  ukázalo,  čeho  bychom  byli  schopni,  pokud  by  se  ve
společnosti prosadila ta sounáležitost, sociální vnímavost a solidární spolupráce, kterou
tehdy  Češi,  Moravané  a  Slezané  prokázali  v  zájmu  ochrany  a  záchrany  životů
spoluobčanů a  svých blízkých  a kterou  postupně prokázal  i  stát  při  podpoře  rodin,
zaměstnanců a podniků postižených pandemií  a lockdownem                     .
Jak si vedly politické strany, ať už ty, co byly u moci, nebo ty, které po minulých volbách
usedly  do  opozičních  lavic?                                            .
Mám-li hodnotit celá čtyři léta volebního období Sněmovny a závěr tohoto období, pak
koncentrovaně vyjádřeno většina lidí pracovala, starala se o rodiny, žila své životy a
vedle toho papaláši a jejich kmotři a sponzoři šli za svými prebendami a výhodami, za
nadstandardními  zisky.  Politické  strany  se  hašteřily  jako  obvykle,  jen  obstrukcí  a
zástupných žvanění a nechutných tahanic bylo ve Sněmovně víc než dříve. Tentokráte
to ovšem mělo i velmi fatální důsledky včetně nemalých ztrát lidských životů. To, co
republiku významně poznamenalo, byl totiž právě vnější zásah pandemie koronaviru. A
tradiční  nesnášenlivost  a  prospěchářství  řady  politických  stran  nenapomohly
efektivnímu  řešení  a  obraně,  ale  naopak  přispěly  k  chaosu  a  rozbíjely  občanské
odhodlání  v  době,  kdy  bylo  zapotřebí  čelit  nákaze.  Pověstná  hostina  vítězů  nad
koronavirem na Karlově mostě podporovaná tehdy primátorem a za účasti a podpory
špiček ODS a dalších přispěla k neodpovědnosti a k loňské podzimní katastrofální vlně
nákazy.                                                               .
Ale tento rok už se vysmátý Dominik Feri či šéfka TOP 09 Markéta Pekarová Adamová
nebo Miroslava Němcová z ODS na Karlově mostě při hodování fotit nenechali, jejich
loňská  veselice  však  byla  jen  epizodou  uplynulých  čtyř  let,  na  niž  voliči  s  velkou
pravděpodobností  už  zapomněli.  Na  co  z  končícího  volebního  období  by  ale
zapomenout  neměli?                                      .
Letos  v  létě  česká  společnost  konečně  v  plném  rozsahu  zjistila,  co  prozíraví  a
informovaní dávno věděli o intervenci a okupační praxi zemí NATO včetně české vlády
a armády v Afghánistánu. A to je fakt, že Česká republika a čeští vojáci byli po dvě
desetiletí  zneužíváni  Američany  k  pochybné  akci  s  katastrofálními  výsledky.  V
uplynulých čtyřech letech ale vidím ve vývoji české společnosti i některé nepominutelné
dobré výsledky. Co republice prospělo a posunulo ji kupředu, to jsou výsledky práce
většiny  poctivých  zaměstnanců,  živnostníků  a  slušných  podnikatelů.  Republika  má
potenciál  a většina občanů dobrou vůli  uplatnit  se a žít  lépe v tom dobrém smyslu.
Příslovečnou  koulí  na  noze  je  ovšem  sobecké  a  krátkozraké  jednání  majetkové  a
mocenské elity a stranických špiček většiny stran. Nad zájmy občanů a republiky dál
povětšinou staví svou nenasytnost a aroganci. Stranické špičky v Parlamentu jak ve
Sněmovně, tak i v Senátu už tradičně před věcnou diskusí o potřebách republiky a před
prací  pro  republiku  a  občany dávají  přednost  účelovému politikaření,  sobeckému a
nesnášenlivému  hašteření  a  honbě  za  vlastním  prospěchem.  Co  se  prokázalo  a
potvrdilo i v tomto volebním období Poslanecké sněmovny nade vši pochybnost, je fakt,
že papaláši, ať už z vládních stran, nebo z takzvané „demokratické“ opozice se pro své
osobní  kariéry  a  výhody a na  úkor  republiky  a  občanů úslužně  hrbí  před  diktátem
Evropské  unie,  Washingtonu  a  NATO.  Selhávání  Bruselu  v  době  koronavirové
pandemie  a  krach  dvacetileté  vojenské  intervence  a  „dočasného  pobytu“  NATO  v
Afghánistánu názorně ukazují, že nám hlasatelé takzvaných „euroatlantických hodnot“
dlouhá léta lhali a podváděli nás. A to by měli občané zvážit v nadcházejících volbách.
Vládní garnitura podle většiny opozice nezvládla řešení pandemie, s níž se naše země
začala potýkat před rokem a půl. Co považujete za její hlavní chyby, kterých se jinde v
Evropě  politici  v  čele  státu  nedopouštěli?                   .
Troufám si tvrdit, mám-li hodnotit celé to období, že při řešení pandemie neselhávala
jen vláda. V plném rozsahu selhaly a vládu často k chybám dotlačily také trapné klíčové
figury  ODS,  TOP  09,  Pirátů,  lidovců  a  další.  Političtí  kaskadéři  typu  Petra  Fialy,
Miroslava  Kalouska  a  dalších  nesou  podstatnou  spoluodpovědnost  za  chyby,  které
vyčítají vládě. Byli jsme přece svědky toho, že v prvních měsících pandemie kabinet
dokázal velmi rychle reagovat a první vlnu koronavirové nákazy republika ustála. Pak
ale začalo vydírání vlády ze strany ODS, TOP 09 a dalších, útoky a zpochybňování
všech vládních preventivních opatření. Profláknuté figury typu pražského primátora a
Miroslavy Němcové slavily na Karlově mostě vítězství nad koronavirem a napomohly
tím marketinkem tomu, co následovalo. V nové vlně nákazy na podzim roku 2020 se
republika  dostala  do  pozice  jedné  z  nejpostiženějších  zemí,  nakonec  s  děsivými
ztrátami, s více než třiceti tisíci obětmi.               Miroslav Grebeníček poslanec PS PČR



Zaručený důchod a důstojné stáří

Dlouhodobě poukazujeme na to, jak žalostný je český důchodový
systém,  který  schytal  od  střídajících  se  vlád  v  uplynulých
volebních  obdobích  tolik  podpásovek  a  dočkal  se  jen  planých
slibů. Tento nepřehledný (ne)systém, který je také v první řadě
nedůstojný k nám všem, se musí velmi rychle změnit. Nebude to
jednoduché.  Postupnými  kroky  však  již  nyní  můžeme  na
důchodové reformě pracovat.
Začněme u minimálního důchodu. Ten by se měl podle našich

propočtů  pohybovat  minimálně  na  dvanácti  tisících  korunách.  Ne  všichni  současní
senioři totiž můžou za své nízké důchody. Někteří celý život tvrdě dřeli, měli však nízké
platy a nikdo to neřešil. Nechat je v bídě a nepodat jim pomocnou ruku by bylo sprosté.
Když však chcete rozdávat,  musíte mít  z  čeho.  I  na to jsme pamatovali.  Pro státní
rozpočet tento náš návrh v číslech znamená cca minus 8,6 miliardy korun ročně.
Věřte  mi,  že  tato  částka  se  dá  velmi  rychle  najít,  například  v  kolonce  ministerstva
obrany.  Komunistická  strana  Čech  a  Moravy  také  navrhuje  založení  tzv.  Institutu
zaručeného důchodu,  který  by  se  měl  současnou nepřehlednou  a  tristní  situací  co
nejrychleji zabývat.
Miloslava VOSTRÁ, poslankyně (KSČM) a předsedkyně rozpočtového výboru
Poslanecké sněmovny

Zvedá se mi žaludek                                 
 Nevím, proč mě někteří neustále přesvědčují, že si nevidím ani
na  špičku  nosu.  Na  vláčení  napříč  mediální  scénou  jsem  si
dávno  zvykl  a  taky  jsem  to  přestal  řešit.  Kdybych  se  musel
zabývat každým blábolem a manipulací, tak by mi na skutečnou
práci nezbyl čas. To nedohlédnutí na špičku vlastního nosu má
prapůvod v tom, že jsem komunista. Kdyby záměr obnovy už 30
let  zanedbávaného letiště v Milovicích prosazoval kdokoli  jiný,
nesvázaný s KSČM, jistě by dostal adekvátní mediální prostor,
zmíněnou aktivitu podporující.
  Mimochodem -  Středočeský kraj  již  přes dvacet  let zajišťuje

autobusovou dopravní obslužnost za více než jednu miliardu ročně na základě výrazně
nevýhodných  smluv,  dokonce  uzavřených  bez  řádné  soutěže. Občané  jsou  ročně
okrádáni o desítky milionů. Místní občanské sdružení Kverulant, usilující po léta daný
stav napravit, se až dosud topilo v beznaději. Navzdory bezpočtu podnětů doručených
kompetentním orgánům - krajem počínaje a třeba Úřadem pro hospodářskou soutěž
konče.  Možná si ani do detailu neumím představit, co by se dělo v případě, že by v
pozadí  této  kauzy  stál  komunista.  Vidíte,  tentokrát  se  ale  nic  neděje.  Občané jsou
okrádáni, avšak kraj po celé ty roky mlčel - stejně tak ministerstvo vnitra, ombudsman a
další.  Projekt milovického letiště od kraje nic nechce, naopak by mu přinesl. Někteří ale
onen záměr budou raději dehonestovat a poplivou ho jen proto, že ho dnes spojí s mým
jménem.
 Zároveň  jsem  zjistil,  že  mi  přisuzují  jinou  roli  než  obvykle,  když  mě  totiž
seznamzpravy.cz v  této  souvislosti  ohodnotily  jako jednoho z nejvlivnějších českých
politiků.  V  textu  doslova  stojí:  „Autoři  záměru  jsou  úzce  navázáni  na  jednoho
z nejvlivnějších  českých  politiků  -  na  místopředsedu  sněmovny  a  předsedu
komunistické  strany  Vojtěcha  Filipa."  Většinou  jsem  politik  bez  vlivu,  předseda
vymírající strany, apod., a najednou takový obrat. Všechny tyhle manipulující pisálky,
kteří  si  nevidí  na  špičku  svého  nosu,  chci  upozornit,  že  budu  pomáhat  každému
projektu, který se ukáže jako prospěšný pro daný region a jeho občany. Klidně mě za to
třeba ukřižujte. Já jsem republiku nerozkradl, jak všichni ti, kterým podlézáte od rána do
večera. Poslužte si, jak je libo..., když na to máte dostatečně odolný žaludek.
   Vojtěch Filip, 1. místopředseda Poslanecké sněmovny a předseda ÚV KSČM

Informace pro  stranický aktiv za období 36. týden
36. týden už byl zcela ve znamení volební kampaně u nás a také
pod vlivem informací z volební kampaně u západních sousedů
v SRN, kde se u konzervativních kruhů šíří  strach s takzvané
2RG,  rudo-rudo-zelené  koalice,  tedy  ze  spojení  Německé
sociální  demokracie  (SPD),  Die  Linke  (Levice)  a  strany
Zelených, která by byla schopna porazit CDU/CSU. O to větší
bude  tlak  u  nás,  aby  nebylo  možné  složit  vládu  s podporou
KSČM,  tedy  pokračování  koalice,  pokud  ČSSD  projde  do
sněmovny,  nebo  ještě  větší  strach  z menšinové  vlády  ANO
s podporou  KSČM  a  SPD  T.  Okamury.  To  je  při  současném

rozložení hlasů také možné, ale málo reálné pokud bude možné sestavit vládu hnutí
ANO a ODS v případě, že se koalice SPOLU po volbách rozpadne. Takové vládě může
zabránit  jen vysoký výsledek KSČM, která by byla  garantem racionálnějších řešení.
Faktem zůstává, že kampaň se přitvrzuje a jsou využívány zcela nestandardní metody,
např. zneužití nemoci (schizofrenie) syna A. Babiše, která zatím měla opačný účinek a
preference ANO rostou. Faktem ale zůstává, že hrozba pravicové koalice také stále
trvá, když některé průzkumy veřejného mínění přisuzují  koalicím SPOLU a PirSTAN
více než 104 hlasů.  Naše kampaň KSČM, je zatím méně viditelná, vzhledem k rozdílu
v množství prostředků, které do ní můžeme vložit. Ale je fakt, že již je patrný rozdíl mezi
srpnem a uplynulým týdnem, kdy množství našich setkání s občany se výrazně zvýšila
a výlepové plochy a i vystoupení v mediích jsou častější. Děkuji všem kandidátům, kteří
už se zapojili  a žádám i ostatní,  aby svou přítomnost mezi občany, svou aktivitu na
sociálních sítích, ale i v dostupných mediích, zvýšili. Nejdrsnější útok, stejně jako v roce
2019, na naši voličskou základnu učinila SPD T. Okamury, která ve svých volebních
materiálech  zcela  lživě  překroutila  naše  programové  cíle.   Např.  že  nejsme  pro
zachování české koruny, že nebojujeme za kvalitní české potraviny a další úplné lži,
prostě u 17 programových bodů vyzdvihují jen sebe a nás pomlouvají.  Pokr. na s.2
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Informace pro  stranický aktiv za období 36. týden – dokončení
Na jednání VV ÚV KSČM musíme najít způsob jak tyto věci řešit, navrhuji, aby každý
náš kandidát byl schopen tyto věci vyvrátit a protikandidáty s SPD obvinit ze lži. Proto
také v odborném zázemí připravíme tabulku, kdy SPD zcela selhala u našich návrhů,
případně něco požadovala a nebyla ochotna za to nést odpovědnost. 
  Minulý  týden  byl  také  týdnem,  kdy  první  země na  světě  za  svou  měnu oficiálně
vyhlásila kryptoměnu Bitcoin, a byl to Salvador v Jižní Americe, aby tak přestal platit
pouze dolarem. (kurs bitcoinu byl v momentě, kdy píšu informaci 44 804 USD za bitcoin
, tj. cca 965 900 Kč, ale bylo to po propadu ze soboty, kdy kurs byl okolo 45 600 USD)
Dopad do jeho ekonomiky a  zakrývání tamní  ekonomické situace včetně inflace se
zatím nedá měřit,  ale i  to mělo vliv na světové trhy a ukázalo,  že debaty o zlatém
standardu a měnovém „resetu“, resp. výměně inflačních dolarů za novou americkou
měnu  nejsou  jen  spekulace,  a  že  debata  na  toto  téma  probíhá  neustále  nejen
v nejvyšších bankovních kruzích. Na konec nákupy zlata, které provádí RF a ČLR jsou
známou skutečností. Na rozdíl od USA, které dál tisknou dolary a zneužívají postavení
tzv. rezervní měny, aby tak zátěž své předlužené ekonomiky přenesly na ostatní státy
světa. I to bude jistě součástí politické debaty u nás před volbami.
V minulém  týdnu  už  také  pracovaly  výbory  Poslanecké  sněmovny,  došlo  k pokusu
znovu  zviditelnit  tzv.  Volný blok,  když  Volební  výbor  projednával  návrh  na odvolání
členky  Rady  ČT Lipovské  z důvodů,  že  je  na  kandidátní  listině  právě  u  „flákance“
Volného. Smutné je, že část  poslanců tomuto triku podlehla, naše členka Volebního
výboru M. Vostrá nic takového nepodporovala.  V úterý se uvidí, zda iniciátoři budou
toto téma dále oživovat, když by odvolání měla předcházet volba zbývajících 4 dosud
neobsazených  míst  právě  v Radě  ČT,  po  proběhlých  obstrukcích  pravice  a  Pirátů.
Výbor  pro  obranu  se  stal  dalším  místem,  kde  svou  nesmyslnou  investiční  politiku
potvrdil ministr obrany L. Metnar, který tam obhajoval předražený nákup dělostřeleckých
kompletů César z Francie. Jen připomínám, že mají jinou ráži než naše komplety Dana,
a jsou lacinější jen proto, že nemají automatické nabíjení a vyžadují o 2 členy posádky
více  než  naše  komplety.  Nákup  samozřejmě  obhajovala  předsedkyně  výboru  J.
Černochová z ODS. 
   Ve  čtvrtek  se  konalo  velké  jednání  na  ministerstvu  zahraničí,  kterého  jsem  se
zúčastnil a ministr předkládal záměry českého předsednictví v radě EU ve 2. pololetí
2022, kdy nastupujeme po předsednictví Francie a po nás bude nastupovat od 1. 1.
2023  Švédsko.   Plán  předsednictví  jsem  kritizoval  z více  než  z  poloviny,  protože
neodpovídá nejen politice KSČM, ale ani potřebám českých občanů. Podařilo se jen
odmítnout velké jednání na úrovni EU – USA, kdy může hrozit ještě větší podpora tzv.
euroatlantické spolupráci a návrat jednání, které už jednou muselo být přerušeno pro
nepřiměřené  požadavky  USA v obchodní  oblasti.  Naše  česká  přerušená spolupráce
s ČLR má  být  nahrazena  velkým  jednáním  EU -  Indie  za  našeho  předsednictví  a
návratem  evropských,  včetně  českých  výrobců  na  indický  trh.  České  ministerstvo
zahraničních věcí se chce v době předsednictví dál věnovat protiruským a protičínským
aktivitám, ale zároveň mít bezpečnou otevřenost k třetím zemím.  Mluvilo se i  o tzv.
kybernetické diplomacii a odolnosti proti dezinformacím a strategické komunikaci, což
jen svědčí o další vlně selekce informací z východu. Opět je to nutné hodnotit tak, že
jen co nejlepší výsledek KSČM, může znamenat změnu v této věci a spolehnout se na
SPD nelze. A to i přesto, že na jednání byl tentokrát J. Kobza, který se alespoň vymezil
proti  tzv.  humanitární  pomoci  v rozvojových  zemích  a  zelené  diplomacii,  ale
euroatlantickou vazbu nijak nekritizoval.
    Čeká nás poslední řádná schůze Poslanecké sněmovny a základem bude to, co
schválil organizační výbor.  
JUDr. Vojtěch Filip, předseda ÚV KSČM, kandidát do voleb 2021

 

                           Proti  americkému špehování!
V globální éře propojení celého světa pomocí internetu se do popředí pozornosti stále

více  dostává  pojem  bezpečnosti  na  síti.  Pojmy  jako
kyberhrozba, kyberzločin nebo kybernetické špehování se staly
součástí běžné mluvy. Na internetu kolují různé hrozby a rizika,
které  jsou  v režii  buď  státních,  nebo  i  nestátních  aktérů.  Do
těchto aktivit jsou zapojeni nejen jednotlivé státy a jednotlivci a
skupin  hackerů,  ale  také  a  především  technologické  a
internetové firmy, které využívají a zneužívají internet, počítače
a mobilní telefony ke sledování konzumentů a následné tvorbě
zisku.Odborníci tento jev nazývají sledovacím kapitalismem, kdy

surovinou  k tvorbě  zisku  jsou  data  a  soukromé  informace  občanů.  Nejcennější  je
v tomto  případě  sledování  spotřebitelského  chování,  kdy  vám  na  základě  vámi
navštívených  stránek  posléze  naskakují  reklamy,  které  by  vás  mohly  oslovit.
Prvopočátky  tohoto  typu  špehování  můžeme  nalézt  v USA,  kde  s tím  přišlo  hned
několik  technologických  firem  a  internetových  platforem,  zejména  gigant  Google.
Společnosti jako Apple a další sbírají data (informace) o vašem chování, které posléze
využívají  k tvorbě zisku,  když vás účelově zahlcují  reklamou a různými nabídkami.
Díky souborům, které vás sledují, dokážou internetoví giganti v komerční oblasti téměř
nemožné a mnohdy o vás a vašem spotřebitelském uvažování vědí víc než vy sami o
sobě.  USA se  svoji  dominancí  na  poli  digitalizace  a  internetových  firem zneužívá
tohoto postavení ke špehování každého z nás na počítačích a mobilních telefonech.
Zpravodajské  služby  USA špehují  kohokoliv,  a  to  dokonce  i  své  vlastní  spojence
(například německou kancléřku i další politiky). Všem těmto praktikám je potřeba učinit
přítrž  a  vytvořit  bezpečnější  a  svobodnější  internet,  kde  nebudeme  v područí
amerických špionů a technologických firem, které nás arogantně připravují o svobodu
a finance. V dnešním globálně propojeném světě je nutné se mít na sítích na pozoru a
zároveň je nutno bojovat proti jeho cenzuře – samozřejmě bez rasových, xenofobních
a jiných extrémních projevů nenávisti. Rovněž je potřeba udržet stahování z internetu
zdarma,  protože  produkty  vytvořené  lidmi  patří  celé  civilizaci,  a  ne  jednotlivým
podnikatelům nebo korporacím. Americká i česká média hlavního proudu ale neustále
tvrdí, že nás ohrožuje kyberhrozba ze strany Ruska a Číny. Již se ale nikde neříká, že
USA jsou v této oblasti mnohem horší.  Můžeme zmínit  jejich Národní bezpečnostní
agenturu NSA a její nekalé aktivity spojené s ilegálními válkami a dalšími agresivními
praktikami včetně špehování, o čemž jsme se dozvěděli hlavně díky WikiLeaks. Julian
Assange, Chelsea Manning, Edward Snowden a další američtí političtí disidenti, kteří
veřejně odhalili  zločinné aktivity USA a dalších zemí,  jsou hrdiny naší kybernetické
doby.  V budoucnu  se  pravděpodobně  dočkáme dalších  odhalení,  která  nás  budou
šokovat,  ať  už  se  bude  jednat  o  vojenské,  politické,  diplomatické  nebo  obchodní
aktivity. Proto je nutné, aby byl každý občan na internetu co nejobezřetnější a dával
pozor, kam své osobní údaje umisťuje a zda je soukromým korporacím dává naprosto
dobrovolně  všanc.                 .
Jan Klán, předseda OV KSČM KH a kandidát do PS  ve Středočeském kraji



PÍŠETE NÁM                       O HERCÍCH a LIDECH
 Za  těch  tzv.  zlých  časů  komunistického  socialismu  si  herečtí  bardi,  umělci,  herci,
pokorně uchovávali  úctu ke svým divákům. Sametová revoluce mnohým současným
umělcům  sebrala lidskou i profesní pokoru a nahradila jí nebetyčnou pýchou. Dala jim
pocit výlučné nadřazenosti. Umělci, kteří pohrdají svými diváky, zpětně sklízejí od svých
diváků rovněž pohrdání. Umělec, dramatik, disident V. Havel si prý v disentu zoufal, že
jsou jen hrstkou s e p a r a t i s t ů. Přesto ta hrstka uměleckých separatistů sehrála v
naší zemi takovou divadelní show, šarádu, že se po ní v naší zemi chopili absolutní
politické moci. Nějaký čas, po svém zinscenovaném režimním převratu, hráli sametoví
umělci role jakési pofidérní, národní, občanské, sounáležitosti./OF dnes mají své OVM/.
  Ta role občanské sounáležitosti některé umělce vůbec netěšila a tak ze sebe udělali
"lepšolidi".  Dnes občanům venkova poklesle  nadávají  a urážejí  je,  právě ty občany,
které v roce 1989 tak úspěšně zmanipulovali svojí uměleckou a politickou propagandou.
Šikovně je obelhali a získali je pro svůj režimní a třídní převrat. Dnes ze sebe mnozí
umělci, herci, opět rádi dělají s e p a r a t i s t y , ostatním lidem nadřazené, sami sebou
okouzlené, vyvolené osvícence. Tato jejich nová životní role je nanejvýš trapná, podlá a
nízká. Jsou i tací,  kteří si pouze se základním vzděláním hrají na vzdělance a filosofy.
Havlovsky nám káží, že "zlu je třeba se postavit a bojovat proti němu a kdo tak nečiní
ten jakoby se sám zla dopouštěl". Paní VIP Geislerová a principál Hrušínský tedy se
mnou budou jistě souhlasit, že povyšovat se nad druhé lidi, bezdůvodně je urážkami
ostouzet, je to zlo, proti kterému se musejí občané bránit, postavit se mu. Postavit se
tedy jejich zlu pýchy a povýšenosti, neboť oni herci toto zlo nesnášenlivosti  do naší
společnosti vnášejí. Před samotným Bohem jsou si prý všichni lidé rovni. Naši umělci
jsou dnes patrně něco víc než samotný Bůh. Oni jsou jiným lidem, nám, nadřazeni, oni
jsou  si  rovnější  a  možná  jsou  i  nadřazeni  samotnému  Bohu.  Jsou  jakými  si
samozvanými Bohy na zemi, " lepšobohy ". Výroky typu, že jsme my, poctiví a pracovití
lidé  venkova,  hlupáci,  tupci,  vidláci  a  nýmandi,  nám  v  podstatě  vyhlásili  svoji
"intelektuální, studenou  válku", s nechvalnými aspekty třídní nenávisti. 
  Kdo by to byl řekl v listopadu 1989, když se nám venkovanům, vidlákům, ti herci tak
úlisně a lživě vemlouvali. Nešlo jim  o žádné ušlechtilé VIZE, ale jen o to udělat ze sebe
pracháče a " lepšolidi " a z nás, lidí potřebné manuální práce, udělat svojí sametovou,
režimní lůzu, hlupáky.  Je moc smutné, že nás i ikona sametové nerevoluce paní M
Kubišová nazývá nýmandy. Proradnost havlistů národ poznal až když bylo pozdě. Jejich
velké, privilegované ,peníze a nadřazenost, to jsou ty jejich " ušlechtilé správné VIZE " .
Jejich  pátou kolonou, hlásnou troubou, té jejich VIZE je jejich  ÚSTR, Havlova knihovna
a i  Česká televize .                                                                Eva Dolejšová 

SLOVENSKO – 5. díl 
Už jsme se dostali do podhůří Tater, kterými jsou Levočské hory s nejvyšším bodem

1280  nad  mořem.  Nejdřív  se  podíváme do  VRBOV,
jednoho z mnoha míst v zemi, kde vyvěrají horké sirné
prameny.  V  minulém století  3  bazény,  nejteplejší  ve
tvaru  ryby,  kde  vydržíte  tak  20  minut,  autokemp.  S
oblibou destinace přibylo  zázemí,  hotely,  otevřely  se
nové  bazény.  Vřele  doporučuji,  byli  jsme  tam  už
víckrát.  Řeka Poprad směřuje na sever do Polska a
uzavírá  tak  celou  Spišskou  oblast.   POPRAD  je
desátým největším městem Slovenska, má asi 50.000
obyvatel. Východisko do Tater, letiště, velký železniční
uzel.  Nová

dálnice je další spojovník se světem. Původní
slovanské  obyvatelstvo  kolonizovali  ve
středověku  Němci,  pak  po  3  století  patřilo
město  Polsku.  V  roce  1918  se  ho  Poláci
pokusili  stejně  jako  celou  Spišskou  oblast
získat pro sebe vojenskou silou, byli odraženi, v
Popradě  uzavřen  mír.  Opustíme  hezky
upravené centrální náměstí a za chvíli jsme v
KEŽMAROKU.   Dominuje  mohutný  hrad  či
zámek  s  gotickými  prvky  a  masivním
opevněním.  Hradní  náměstí  stojí  za  prohlídku,  stejně  tak  řada  církevních  staveb,
zejména pak dřevěný kostel Nejsvětější Trojice, zapsaný do památek Unesco. Kdysi

mělo mé pražské gymnazium družbu
s Kežmarským – v zimě jsme pobývali
v  Kežmarku  a  lyžovali  v
KEŽMARSKÝCH   ŽLEBECH,  na
oplátku  jsme  v  Praze  hostili  jejich
žáky. Fotbalový zápas jsme na Julisce
vyhráli a chlubím se, že jsem dal gól.
(Neúmyslně,  chtěl  jsem  centrovat.)
Jen  kousek  výše  leží  STARÁ
LUBOVŇA,  kdysi  královské  město.

Blízko jsou  NIŽNÉ  a VYŠNÉ RUŽBACHY s termálními koupalištěmi. Dnes se to prý už
nesmí, my jsme se ještě vykoupali v kráteru sopky, kde vyvěrající plyny znemožňují,
aby se tam člověk potopil. Ideální tedy i pro neplavající děti. Na samé hranici s Polskem
leží ČERVENÝ KLÁŠTOR. Východisko vodáckých cest po hraniční  řece Dunajec, kde
jsou v vidění nádherné přírodní scenerie. Pro nevodáky jsou k dispozici zvláštní lodice –
pltě,  na  nichž  vás  krojovaní  horalé  provezou,  zazpívají,  poví  příběhy.   O  cesty  je
obrovský zájem, na volnou loď je třeba si posečkat.    Pavel Hruban

OV a MěV KSČM spolu s LKŽ a Diaklubem  Kladno
   srdečně zvou členy a sympatizující spoluobčany

      ( s očkováním, či negativním testem a rouškou)
 na předvolební společenské odpoledne  s hudbou
    v pátek 1. října 2021 od 14. do 17 hodin do sálu 

              Baráčnického domu Kročehlavy
….................................................................................................................................................................................................................................

 Kalendáře KSČM na rok 2022 jsou  na OV KSČM
                        Cena stálá – 50 Kč
…...................................................................................................................................................................................................................................
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	,,Lhali nám.” Veterán Grebeníček končí: Babiš, Piráti, NATO, budoucnost . VOLEBNÍ AUDIT ČESKA Piráti? To není žádná levice. Babiš nenapáchal takové škody jako „padlí“ Topolánek a Nečas. Budoucnost závisí na tom, co z výsledků práce národa se rozkrade. Tak uzavírá své politické působení expředseda KSČM, dlouholetý poslanec Miroslav Grebeníček. Ještě tvrdší slova volil k NATO a jeho zastáncům v ČR: Byli jsme prý obelháni. . Prošlo Česko od roku 2017, kdy se konaly poslední parlamentní volby, významnějšími změnami, které by stálo za to při ohlédnutí za čtyřmi roky vlády hnutí ANO a ČSSD vzpomenout? Za ty čtyři roky se neodehrálo nic zcela zásadního, co by mohlo Českou republiku výrazněji změnit k lepšímu. Nepochybně se poněkud oslabily, ale samozřejmě zdaleka nezmizely, některé protekční a prokorupční postupy a vazby, které dříve po léta umožňovaly špičkám ODS, ČSSD, TOP 09 a lidovců rozdělovat si republiku a úřady jako jakýsi pašalík a nutit občany k tomu, aby snášeli a platili náklady této klientelistické praxe. Vidíme ale, že ODS a spol. se už zas těší na návrat. Co považuji v současné české společnosti za pozitivní, je zkušenost z toho, jak republika čelila první vlně nákazy covid-19. Tehdy se ukázalo, čeho bychom byli schopni, pokud by se ve společnosti prosadila ta sounáležitost, sociální vnímavost a solidární spolupráce, kterou tehdy Češi, Moravané a Slezané prokázali v zájmu ochrany a záchrany životů spoluobčanů a svých blízkých a kterou postupně prokázal i stát při podpoře rodin, zaměstnanců a podniků postižených pandemií a lockdownem . Jak si vedly politické strany, ať už ty, co byly u moci, nebo ty, které po minulých volbách usedly do opozičních lavic? . Mám-li hodnotit celá čtyři léta volebního období Sněmovny a závěr tohoto období, pak koncentrovaně vyjádřeno většina lidí pracovala, starala se o rodiny, žila své životy a vedle toho papaláši a jejich kmotři a sponzoři šli za svými prebendami a výhodami, za nadstandardními zisky. Politické strany se hašteřily jako obvykle, jen obstrukcí a zástupných žvanění a nechutných tahanic bylo ve Sněmovně víc než dříve. Tentokráte to ovšem mělo i velmi fatální důsledky včetně nemalých ztrát lidských životů. To, co republiku významně poznamenalo, byl totiž právě vnější zásah pandemie koronaviru. A tradiční nesnášenlivost a prospěchářství řady politických stran nenapomohly efektivnímu řešení a obraně, ale naopak přispěly k chaosu a rozbíjely občanské odhodlání v době, kdy bylo zapotřebí čelit nákaze. Pověstná hostina vítězů nad koronavirem na Karlově mostě podporovaná tehdy primátorem a za účasti a podpory špiček ODS a dalších přispěla k neodpovědnosti a k loňské podzimní katastrofální vlně nákazy. . Ale tento rok už se vysmátý Dominik Feri či šéfka TOP 09 Markéta Pekarová Adamová nebo Miroslava Němcová z ODS na Karlově mostě při hodování fotit nenechali, jejich loňská veselice však byla jen epizodou uplynulých čtyř let, na niž voliči s velkou pravděpodobností už zapomněli. Na co z končícího volebního období by ale zapomenout neměli? . Letos v létě česká společnost konečně v plném rozsahu zjistila, co prozíraví a informovaní dávno věděli o intervenci a okupační praxi zemí NATO včetně české vlády a armády v Afghánistánu. A to je fakt, že Česká republika a čeští vojáci byli po dvě desetiletí zneužíváni Američany k pochybné akci s katastrofálními výsledky. V uplynulých čtyřech letech ale vidím ve vývoji české společnosti i některé nepominutelné dobré výsledky. Co republice prospělo a posunulo ji kupředu, to jsou výsledky práce většiny poctivých zaměstnanců, živnostníků a slušných podnikatelů. Republika má potenciál a většina občanů dobrou vůli uplatnit se a žít lépe v tom dobrém smyslu. Příslovečnou koulí na noze je ovšem sobecké a krátkozraké jednání majetkové a mocenské elity a stranických špiček většiny stran. Nad zájmy občanů a republiky dál povětšinou staví svou nenasytnost a aroganci. Stranické špičky v Parlamentu jak ve Sněmovně, tak i v Senátu už tradičně před věcnou diskusí o potřebách republiky a před prací pro republiku a občany dávají přednost účelovému politikaření, sobeckému a nesnášenlivému hašteření a honbě za vlastním prospěchem. Co se prokázalo a potvrdilo i v tomto volebním období Poslanecké sněmovny nade vši pochybnost, je fakt, že papaláši, ať už z vládních stran, nebo z takzvané „demokratické“ opozice se pro své osobní kariéry a výhody a na úkor republiky a občanů úslužně hrbí před diktátem Evropské unie, Washingtonu a NATO. Selhávání Bruselu v době koronavirové pandemie a krach dvacetileté vojenské intervence a „dočasného pobytu“ NATO v Afghánistánu názorně ukazují, že nám hlasatelé takzvaných „euroatlantických hodnot“ dlouhá léta lhali a podváděli nás. A to by měli občané zvážit v nadcházejících volbách. Vládní garnitura podle většiny opozice nezvládla řešení pandemie, s níž se naše země začala potýkat před rokem a půl. Co považujete za její hlavní chyby, kterých se jinde v Evropě politici v čele státu nedopouštěli? . Troufám si tvrdit, mám-li hodnotit celé to období, že při řešení pandemie neselhávala jen vláda. V plném rozsahu selhaly a vládu často k chybám dotlačily také trapné klíčové figury ODS, TOP 09, Pirátů, lidovců a další. Političtí kaskadéři typu Petra Fialy, Miroslava Kalouska a dalších nesou podstatnou spoluodpovědnost za chyby, které vyčítají vládě. Byli jsme přece svědky toho, že v prvních měsících pandemie kabinet dokázal velmi rychle reagovat a první vlnu koronavirové nákazy republika ustála. Pak ale začalo vydírání vlády ze strany ODS, TOP 09 a dalších, útoky a zpochybňování všech vládních preventivních opatření. Profláknuté figury typu pražského primátora a Miroslavy Němcové slavily na Karlově mostě vítězství nad koronavirem a napomohly tím marketinkem tomu, co následovalo. V nové vlně nákazy na podzim roku 2020 se republika dostala do pozice jedné z nejpostiženějších zemí, nakonec s děsivými ztrátami, s více než třiceti tisíci obětmi. Miroslav Grebeníček poslanec PS PČR
	Zaručený důchod a důstojné stáří
	Zvedá se mi žaludek
	Nevím, proč mě někteří neustále přesvědčují, že si nevidím ani na špičku nosu. Na vláčení napříč mediální scénou jsem si dávno zvykl a taky jsem to přestal řešit. Kdybych se musel zabývat každým blábolem a manipulací, tak by mi na skutečnou práci nezbyl čas. To nedohlédnutí na špičku vlastního nosu má prapůvod v tom, že jsem komunista. Kdyby záměr obnovy už 30 let zanedbávaného letiště v Milovicích prosazoval kdokoli jiný, nesvázaný s KSČM, jistě by dostal adekvátní mediální prostor, zmíněnou aktivitu podporující.
	Mimochodem - Středočeský kraj již přes dvacet let zajišťuje autobusovou dopravní obslužnost za více než jednu miliardu ročně na základě výrazně nevýhodných smluv, dokonce uzavřených bez řádné soutěže. Občané jsou ročně okrádáni o desítky milionů. Místní občanské sdružení Kverulant, usilující po léta daný stav napravit, se až dosud topilo v beznaději. Navzdory bezpočtu podnětů doručených kompetentním orgánům - krajem počínaje a třeba Úřadem pro hospodářskou soutěž konče.  Možná si ani do detailu neumím představit, co by se dělo v případě, že by v pozadí této kauzy stál komunista. Vidíte, tentokrát se ale nic neděje. Občané jsou okrádáni, avšak kraj po celé ty roky mlčel - stejně tak ministerstvo vnitra, ombudsman a další.  Projekt milovického letiště od kraje nic nechce, naopak by mu přinesl. Někteří ale onen záměr budou raději dehonestovat a poplivou ho jen proto, že ho dnes spojí s mým jménem.
	Zároveň jsem zjistil, že mi přisuzují jinou roli než obvykle, když mě totiž seznamzpravy.cz v této souvislosti ohodnotily jako jednoho z nejvlivnějších českých politiků. V textu doslova stojí: „Autoři záměru jsou úzce navázáni na jednoho z nejvlivnějších českých politiků - na místopředsedu sněmovny a předsedu komunistické strany Vojtěcha Filipa."  Většinou jsem politik bez vlivu, předseda vymírající strany, apod., a najednou takový obrat. Všechny tyhle manipulující pisálky, kteří si nevidí na špičku svého nosu, chci upozornit, že budu pomáhat každému projektu, který se ukáže jako prospěšný pro daný region a jeho občany. Klidně mě za to třeba ukřižujte. Já jsem republiku nerozkradl, jak všichni ti, kterým podlézáte od rána do večera. Poslužte si, jak je libo..., když na to máte dostatečně odolný žaludek.                     
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